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In anul 2021, activitatea desfăşurată de mine în calitate de Consilier Local PSD s
a desfăşurat ca si a celorlalţi colegi în conformitate cu prevederile Codului Administrativ, 
precum şi cu celelalte acte normative în vigoare care reglementează activitatea de consilier 
şi sarcinile ce decurg din aceasta. 

Prezentul raport cuprinde activitatea desfăşurată în perioada anului 2021 
constând în: 

A. 
- Membru în Consiliul de Administraţie la Gradiniţa nr.2; 
- Membru în Consiliul de Administratie în Gradimfa nr. 3 7, 
- Membru în Consiliul de Administraţie la Scoala Gimnazială Ion Creanga 
- Membru în Consiliul de Administraţie la Colegiul National Nicolae 

Balcescu 
- Membru in Consiliul de Administraţie al Liceului cu Program Sportiv 

Braila 
Membru în Consiliul de Administraţie la Colegiul National Nicolae 
Balcescu 

- Membru în Consiliul de Administraţie la Colegiul National Ana Aslan 
Membru în Consiliul de Administraţie la Colegiul Tehnic C.Nenitescu 
Braila 

În această calitate am participat la toate şedintele de consiliu de administraţie, 
care au avut în analiză toate problemele pe care Legea Educaţiei Naţionale ce prevede a fi 
analizate, avizate sau aprobate de către Consiliul de Administraţie. 

Prin analizele efectuate şi măsurile luate am urmărit ca institui,tiile respective să 
desfăşoare o activitate normală, eficientă şi mai ales în limita deplinei legalităţiprecum Şi 
urmarirea respectan'i normelor de jitnctionare a unitatilor de invatamant pe perioada 
pandemiei. 

B. Preşedinte al COMISIEI DE NOV ARE 
In calitate de Preşedinte al Comisiei de novare am participat la patru sedinţe de 

negociere perfectandu-se 13 contracte de vanzare cu o valoare de 1.279.250 lei fara TVA. 



C. Ca membru al Comisiei Municipale pentru Transport şi Siguranţa Circulaţiei 
am participat la şedinţele de analiză a unor solicitări adresate Consiliului Local de către: 

-petenţi persoane fizice sau juridice; 
- instituţii apartinând Consiliului Local; 
- Inspectoratul Municipal de Poliţie, etc. 
In anul 2021 au avut loc doua sedinte in care s-au analizat 31 solicitari si din 

care 8 s-au rezolvat. 

D . Ca membru AGA la Compania de Utilităţi Publice Dunărea Brăila, am 
participat la şedinţa de analiză a bugetului şi indicatorilor pe anul 2020, am analizat 
indicatorii de peifarmanţă ai Consiliului de Administraţie pentru a vedea dacă se 
încadrează în limitele negociate. Rezultatul analizei a fost prezentat în Consiliul Local. 

E. În cadrul Comisiei 2 de administrare a domeniului public şi privat al 
municipiului, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură al 
cărui preşedinte sunt, am avut în vedere următoarele: 

- dezbaterea tuturor proiectelor de hotărâri care îndeplineau condiţiile legale pentru 
a fi discutate în plen; 

- avizarea proiectelor care prezentau unele nelămuriri, după verificări pe teren şi 
după discuţii cu şefii instituţiilor subordonate Consiliului Local, dar şi cu cei ce solicitau 
diverse aprobări; 

- participarea la întâlninle care au avut tangenţă sau au dezbătut probleme de 
urbanism, amenajarea teritoriului, dezvoltarea municipiului sau alte probleme legate de 
activitatea de consilier. 

În calitate de consilier am participat la toate şedinţele ordinare, extraordinare şi 
de îndată ale CLM Brăila. 

Tot in aceasta perioada, am acordat audienţe unor cetăţeni ai municipiului şi ca 
urmare a acestora cât şi a discuţiilor purtate cu ei împreună cu domnul Primar al 
municipiului cât şi cu unii colegi din Consiliul Local am contribuit la elaborarea unor 
proiecte de hotărâri ce au fost discutate şi aprobate în şedinţele de plen. 
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